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Geachte gemeenteraadsleden,   

We maken ons zorgen over de veranderde situatie in en rond het Alblasserbos, gelegen langs het 

Nieuwe Waterschap.  

Voor het perceel Kortland 42 is op 7 Mei j.l. vergunning verleend om aansluitend op het 

stallencomplex (hoogte resp. 11.5 en 13m) een nieuwe schuur te bouwen van 1953 m2.  

Het Alblasserbos is een van de weinige grotere groengebieden van Alblasserdam. Het is onderdeel 

van het “Natuurnetwerk Nederland”(NNN), evenals de aangrenzende Tiendweg, en er ligt ook een 

klein stuk natura 2000 gebied.  

Binnen het provinciaal beleid, is het behouden en versterken van de NNN naast het beschermen, 

behouden en ontwikkelen van landschap/natuurwaarden een belangrijke doelstelling.  

Door het Alblasserbos loopt een wandelpad wat door veel wijkbewoners wordt gebruikt om van dit 

natuurgebied te genieten. Dit pad loopt voor een groot deel parallel aan de polder waar nu direct 

uitzicht is op het grootschalige stallencomplex in plaats van op de achterliggende polder. Dit doet 

afbreuk aan de natuurbeleving in het bos.  

Hiernaast heeft het bos als functie om een groene overgang tussen het stiltegebied Kortlandpolder en 

de bebouwde kom van Alblasserdam te creëren. Omgekeerd heeft het bos ook een functie om vanuit 

de bebouwde kom en het wandelpad tussen de Kortlandse bruggen het stallencomplex aan het zicht 

te onttrekken.   

Helaas is dit sinds het recent kappen van een groot deel van het bos in 2017 niet meer het geval.  

In het kader van een groener Alblasserdam willen wij u dan ook vragen of het bosperceel dichter 

beplant kan worden met beplanting met een vergelijkbare hoogte als de bebouwing op Kortland 42.  

Hiernaast zou beplanting op het erf van Kortland 42 het stallencomplex meer aan het zicht kunnen 

onttrekken waardoor er weer met plezier door het bos gewandeld kan worden.  

Bij het natuurwaarde onderzoek voor bestaande bouw heeft geen toetsing plaatsgevonden aan de  

NNN omdat het plangebied van Kortland 42 hier geen onderdeel van is. Het bos maakt hier echter  

  



wel onderdeel vanuit en binnen dit NNN moeten natuurgebieden beter met elkaar en het 

omringende agrarisch gebied verbonden worden.  

De bestaande bouw en ook de uitbreiding hierop is mogelijk omdat in het nieuwe bestemmingsplan 

een bouwvlak van 2 he is vastgesteld.  

We hopen dat er geen verdere plannen voor uitbreiding van het complex komen (ook ivm de 

molenbiotoop van de Kortlandse molen) en we onze mooie groenomgeving als natuurgebied kunnen 

behouden, ook voor volgende generaties.  

We lichten ons verzoek graag verder persoonlijk toe en kijken uit naar uw reactie.  

Met vriendelijke groet,  

  

Ria en Piet Donkervoort (Mesdaglaan 37)Pim en Jozien Helleman (Mesdaglaan 39)  

  


